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Zusammen oder getrennt?
Es ist populär, sich auch schriftlich der Mundart zu bedienen. Gut so! Aber
«wie schrybt ma daas?» Eigentliche Regeln bestehen ja nicht. Wir geben
hier jedoch gerne ein paar Empfehlungen, die der phonetisch bestmöglichen
Wiedergabe wie auch der einfachen Lesbarkeit von Dialekttexten dienen sollen.

Einer der Fallstricke dabei ist die Frage, wo Wörter getrennt und wo sie

verbunden werden.

zusammen: getrennt:
amene / anere / are us äme (Buech) / us äre (Zytig)
bimene / binere / bire dür ne (Ufall)
bynus / bymer
imene / inere / ire für ne (Franke)
namene / nanere / nare gäge ne
vamene / vanere / vare hinder ämene / hinder äre
wägeme mit ämene / mit äre / mit äme / us äme

vurem
zumene / zunere / zure uf äme / uf äre / mit äme
zwüscheme (Maa unere Frou)

Weitere Beispiele für die Getrenntschreibung:
het er Het ä(e)r ächt warm gnueg?
hii nus Si hii nus grüemt.
hii wer hii wer / hii si / gää si / säge si...
isch es Isch es wahr?
mit ma Giischt mit ma?

mit mer Chunnscht mit mer z Tanz?

sy nus Si sy nus underwäge begägnet.
sy wer Am Aabe sy wer schüüchter müedi gsy.
uf ene / uf ere (aber ufe / ume) uf ene Spaziergang / ufe Niese

wa wer Wa wer aachoe sy, isch es fiischter gsy.
wan er wan e(ä)r hiimchoe ischt
wen er wen e(ä)r gsund blybt
we ma we ma Hunger het
wii wer Wii wer gaa?
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